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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Pontosan mely kutatások és tanulmányok mondják azt
a Kormánynak, hogy hazánk földrajzi adottságai nem kedveznek a szélenergia 
hasznosításának II. ?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Örülök,  hogy  a  szélenergia  magyarországi  engedélyezésével  kapcsolatos  szakmai  vitát  tovább
folytattuk. A K/524. sz. kérdésemre adott válaszát áttanulmányoztam, a válaszadó Koncz Zsófia
államtitkár asszony úgy fogalmazott idézem  „az Országgyűlésben már többször is beszéltünk a
szélerőművekről,  így többször  is  elhangzott,  hogy a megújuló energiaforrások esetén a magyar
természeti adottságok a napenergia terén lényegesen jobbak, mint a szélenergia esetében.”

A korábbi kérdésemet ismét szeretném feltenni, ami az alábbiakra vonatkozott kérdezve Miniszter
Urat:

 

• Mely tudományos kutatások, tanulmányok, szakértői vélemények mondják azt a 
kormányzat számára, hogy hazánk földrajzi adottságai nem kedveznek a szélenergia 
hasznosításának?

 

• Kérem, a Kormány számára rendelkezésre álló tudományos kutatásokat és tanulmányokat 
sorolja fel a kutatók / szerzők, a kutatások / tanulmányok címe és a kutatás / publikálás éve
megjelölésével!

 

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

 

Tisztelettel:
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